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احمد بخشایش اردستانی می گوید بمب اتم گرچه نان و آب نمی شود اما حتما مانع از ادامه تهدیدهای غربی ها می شود و باعث

ایجاد موازنه قدرت می شود.

فعال و تحلیلگر سیاسی اصولگرا در ایران؛ 

احمد بخشایش اردستانی، فعال و تحلیلگر سیاسی اصولگرا در ایران از روند مذاکرات هسته ای انتقاد کرد.

به گزارش اسپادانا خبر و نقل از نامه نیوز، او گفت:

«اکنون ایران باید پاسخ دهد که با شرایط کنونی در برجام موافق است یا خیر. متأسفانه مشاهده می کنیم که آقای
رافائل گروسی کاملا جانبدارانه عمل می کند و آژانس را به ابزاری برای سیاست های رژیم صهیونیستی تبدیل کرده است و می

بینیم که در هر زمانی مسئله جدیدی که کاملا غرض ورزانه است مطرح می کند. موضوع دیگر ضمانت اجراهای لازم است و
هنوز معلوم نیست اگر رئیس جمهور بعدی آمریکا بایدن نباشد و فردی جمهوری خواه روی کار آید سرنوشت برجام چه می

شود».

وی درباره ضمانت اجرای عدم تحریم شرکت هایی که در مدت احیای برجام با ایران فعالیت می کنند اظهار کرد:

«ضمانت اجرای عدم تحریم شرکت ها سه سال است و این هم آن قدر کارآیی ندارد و باز هم دغدغه اینکه دولت بعدی آمریکا
چه تصمیمی می گیرد برجای خود باقی است. از طرفی این یک واقعیت است که در دنیای کنونی قدرت تعیین کننده است. من

باور دارم در چنین دنیایی باید بمب اتم به دست آوریم تا موازنه قدرت شکل بگیرد. بمب اتم گرچه نان و آب نمی شود اما
حتما مانع از ادامه تهدیدهای غربی ها می شود و باعث ایجاد موازنه قدرت می شود».
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